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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 24.9.2014  
 

 

PhDr. Čižmár: 

Chcem sa opýtať vedenia mesta vzhľadom na aktualizovanú informáciu včera v médiách, 

dnes na portáli aktuality hokejový klub HC Jackals informoval ostatných účastníkov listom, 

že nie je pripravený hrať v šampionáte MHL mládežníckej hokejovej ligy, či bolo 

informované aj mesto a či projekt tohto tréningového procesu bude fungovať v tejto sezóne 

naďalej, tu, na pôde mesta, to znamená v priestoroch zimného štadióna, pretože k tomu bolo 

vlastne pripravované aj mimoriadne zastupiteľstvo.  
 

Ing. Kolesár: 

K pôsobeniu športového klubu HC Jackals, máme informácie zo včera, že vznikli nejaké 

nepredvídané okolnosti vo fungovaní tohto klubu, resp. zapojení jeho do ligy MHL. Nemáme 

ale zatiaľ oficiálne vyjadrenie tohto klubu. Mali sme včera krátke sedenie s pánom 

Michalekom, ktorý hovoril o ťažkostiach, ktoré sprevádzajú pôsobenie klubu. Čakám za tým 

oficiálnym vyjadrením, upozorňoval som ale, že ak budú ťažkosti finančného razu, tak musí 

počítať s tým, čo i tu bolo povedané, že nebudú mať priestor ani u nás na štadióne, lebo tak 

ako sme sľúbili, zámer je jedna vec a peniaze druhá. Čiže ak by niečo zlyhávalo na financiách 

tak určite mesto nebude ten, kto bude nejakým spôsobom niesť nejaké finančné bremeno. To 

rozhodne nedopustíme, čakám za oficiálnou informáciou, v tejto chvíli vám ďalšie informácie 

neviem podať, ale nejaké turbulencie sme zachytili. Takže aký bude vývoj toto uvidíme, 

v žiadnom prípade však nie taký, na ktorý by mesto malo finančne doplatiť. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 24.9.2014 
 

 

 

 

 


